
pictures.

SGT. PATCHETTj Good enough. I don’t knew. Maybe 

he can figure that one, I don’t know.

A Huh. No, I can’t:.

Q BY SGT. PATCHETT; What were you wearing that night:?

A White pants. I cam—
Q Like that:?
A No, those were--no, I was weeing a blue jacket and- 

and—and--but I had taken my jacket off when I weet—
(End of conversation)
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17

18

19

25

26
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TRANSCRIPT? OF RECORDED nTERVEBI OF
KARL A. UECKER
RECORDED AT RAMPART DETECTS D2VSJION
JUNE 5 1968 
QUESTIONED BY:

REPORTED by:
SGT. R L CAICOS ;W7, HOMICDE DIVISION 
SGT. M. J. MCGANN ,#10329, HOMICDE DV^On 
JUDY C. E^m, ETERNAL AFFAIRS DEASJON

' INDICATES UNWELLGEBttE CONVERSATION.

9

10

■ 11

12 '

13

14

15 •

• 16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

Q Your first name, sir?

A ' Kal>. K-a-1-7. •

Q Middle name or your last—’ . ' ‘

'A A. A. initial A. ' '

Q , Uh huh (yos). . *

A Last name is U-ao-k-e-r. .
Q ' U-o— ‘ ~

A

Q And your address? .

A 3025 Glenhurst Center.
Q Wat city is that in?

A L. A. 39. , ' • '
Q And your home phone? ', •

A 667-3106. .

Q Are you home during the daytime hours?

A I guess im at work. .

Q You would norrally work night? , .
A No, ail daytime, Ambassador.
Q AH right. Wafa your business phone number?

A Extension, 315.

I

Fjsn &25 <R-3-H>



’ 1 At the Ambbasador, huh?

2 A Yes, Banquets Department
3 315?

. 4 A 315.
5 Q Okay, Karl, I’m Sgt* McGann from HoMcide,

6 downtown. My partner, Sgt. Calkins. Could you tell us

7 wJhat you saw and what you did tonight?
8

9

10

11

A Yeah. I took Sam tor Kennedy off the stage and 

he was supposed to 50 through the kitheon, through the 
pantry behind it, (=) waai,

Q Whit you are talklns about, this area—Embassy

12 Room, over here and this being the hallway, hallway leading
13 down to the C0o.01n.al Room, which would be the working

14 press room, I think, as it was described—
15 A There’s a stage here, and through hex’s (*) on
16 my hands ’cause the crowd was very—I think it was very

17 '

18

19 ’

20

- busy there. Everybody was (*) . I had it on my hands, 
■ still going to shake hands with somebody and he grabbed his 

hand again and wc went straight ahead unil he got about 

beginning of the heaters. This is pantry here.

‘CH

21

22

23

24

Q Uh huh (yes). ^
A And, heaters we keep the plates hot, food hot,

and rirht in the beginning, somewhere here, that guy, he 

must have jamped—he must have bent down and imped up and

25 start shooting. First shoo—first shot or second shot must
26 have been chorly one after another, you know, and I saw

formttSW'M
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1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

, 25

26

«ntmmww» •

Mr. Kennedy falling down out of my hand (*) and he is

■ still shooting. And then I hit

know,how many times he shot. I 
even .tell you—four tim.es, five

hie hand down and I don’t

don’t know. I couldn't

times, six times, it was—
but he was shooting another directoon, I think, 

trying to push the gun away from the crowd into 

And then soma other guys camo somewhere, either

but hi was

the kitchen
same side

or front,

A

minutes,

took tile gun away fom him
But-
I kept him for about so.ven—botween seven or ten

my asm, like UOU«o all I can tell you, until

the police came in. They asked re to listen and camo over
to the polio

a e a croud, employees,^ the building,

standing in this litll'e area that apparently leads from 
another hallway down to where the pantry area is? ■

A I don't know. Would ’co, I magine, ■ though 

that the people were standing, from the kicchen, standing 
around this area 'cause I saw hm shaking hands with one of 

the dishwashers.’ •

A

his hand

A

Uh huh (eys).
I know that, and then he camo back and I grabbed

again and pulled him through, through the crowd 

This is the Seen.tor’s hand you grabbed?
Yes, I grabbed his hand again and then at the

tme, that it happened



1 0 Wiero was this guy that had the gun the first

2

3

4

5

6

7

8

9

10

“”'"•-“'.
A The first tme I saw him, he was—I was coming 

' ; this way*. He was standing on my left hand, coming this way 

■ and about—about here..»■ around home j this area here*
Q He was very close to you, then, the first tme 

you saw him? , ' ' '

A Right in front of me, right in front of me,

you know* He must have come up foom the bottom, because 

, I don’t—I didn’t see him in front of me* I saw all the
11

12

13

14

15

16

people in front of so* Ho must have come up* I think he 

must have covered the gun with something, paper or something, 

’cause the first I didn’t see no gun; then I saw something 

wUte, cither paper or something, and I heard a shot* Later 
sad I thought it was a fire cracker, you know* I didn’t 
even realise at -the first shot that it was a gun but by

17

18

19

20.

21

22

23

24

2.5

the second shot, I timed around and saw Kennedy felling 

down out of my hand and then at the time that I realised it
must have been a gun, then I grabbed him you know*

Q Did ho sort of reach around you to shoot the
Senator? .

A Yeah* ‘ '

Q He short of reached around you to shoot the
, Senator or did he get past you or— ' •

, A Yes, I think he was right in front of me* because

26 the way he—he was right in front of me,’ right in front* He

Form 623 03-20)
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• 4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

. 16

17

18

19

20

21

22

23

’ 24

25

26

turned around and shot with his right hand

A

my right

Ho had the gun In his right hand?

in his right hand, yeah, because I kept hin in 

hand and he was—yes, in his right hand* He was

tryng to pll the right hand over again* I was trying to

move that hand over

He was trying to get the gun back to Where he

could shoot peoplo?

A

A

A

Q

19 this

A

Right*
And you wore trying to prevent this?
Right
Did you see the gun? .

I saw the gun, yeah* Yeah*

All right* Let no show a gun, and you tall mo 

appears to be a gun similar to the one you saw?1

I tell you

big, but could be* I
You’ro not

A

the truth, I don't think It was that 

really doo’t- -

sure?
No, I*m not sure because I didn’t pay too much

attention to the gun* See, I was tying to hit his hand

away and

Q

A

from mo

was trying to hold him*
Uh huh (yes)* Uh huh (yes)
Uh huh

and I was

going to shoot mo

Q Uh huh

('yes), and he was tryins.to got away 

afraid if I 1ct him loose, that he’s 
in the (*)--in ny stomach, you know* 

(you)* Did he say anything to you? Do

Form:62#<!®3Mi



10

11

12

13

you recall did he— ; '

A No.

Q Did you hear him cay anything at Hl?
A No, just when (s) very tght and he was racing 

noise and somebody else was talked, but 1t was about two 

or three minutes afterward, was tailing over my back and I 
think it was tme to hit him and I told them, "Don’t hit 

MaZ and he was t;aW to him and he says something. I 

don’t know what he said.

14

15

16

17

18

19

20

21

22

a Could you—
A I was so excited. •

Q I could understand that. Could you describe this 

man? .

A' The man standing behind no? .

Q The man who did .the shooting?
A Oh, yes. Oh, yos. He was smiler than mo.

Q "1 He was a emas— • •

A Dark head-dark hair.

Q Dark hail?? '
A Dark hair. , , . ,

. Q How old'would you think he was?

A I thnk--T woiuxdnt think he was more than 24 

years old. * ; •
a . Uh huh (yes). ’ * ,
A Maybe less than that. -

' Q What nationality do you think he was?

Form* 42£ <W^
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A I think he was—1 couldnt tell you. He

never opened the mouth. Ho nover tailed, so he never had 

any accent I could tell; but he could easily'be a Mexican

or Puerto Rican
Latin descent?

A

A

a
A

A

Latin descent, yeah.
Would' you know him 11 you saw him again??

I woULd say yes. Yes. Yes.

Wiat color hair do you say and how was it

Dadk.
Dak hair, and would you describe it?
Slightly backwads, combod slightly, but a

little backwards

Q

A

he didn’t

A

Was 1t normally normal or long or short?
Yeah. Ho didn’t have this-long hair, no, I don’t-

have that

Uh huh (yes).
WUt was he wearing;
As a mater of fact,

our banquet housemen because he

do you remember?

I thought it was one of 

had a blue suit on, a dark
sULt on.

Q

A

busboys.

You mean a work sU-t or--

Work ou-t, dark. I think it was blue.
Uhhuh(yos). s
The first idea I had, I thought it was one of the

one of the housemen

Form 623 «M-4»
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3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

, 17

18

19

20
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24

25

26

a
A

Q

A

Q

• when you

Un huh (yes). ’
When I looked at the face, I didn't recognize

You had never soon him before

No.

—23 far 20 you know, anyway? Kou, you say 

first saw him, he was muro or less appeared in

front of you? < '

A Right here, and we struggle about—unil we get 
about right over hero somlwhere^ in the middle, m-ddle of it,
'cause I

Q

pulled him away ^d in-

Was ho still fining?

He was still flung, yeah. Oh, yeah. Like I—

sold, I don't know how many shots he shot, but I was trying 

to got his gun away and his are away and hi was pulling him

on the side; so I- don't 
almost to ■ the middle of

Q Dd you ever 
any other persons down,

know how many feat. I think wo got 
the heaters, approximately.
look back and sec the Semtor or 

apparently wounded?

A I saw Konnedy laying down and saw blood, coming 

somewhere from his head, but I was holding him and people 

came followng mo. Afterward I saw somebody else laying 

almost close to him, next to him. .
Q Now, you cay you looked dow and you saw ote

persons standing down in this area, right?

. A . Right, there were people ^ f^t of me whe I

.1 J ‘

I
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camo out

A -

In other nods, when you left the Embassy

Yes. ' .
—and cleared those door’s here and passed

the employees were standing—
A . Uh huh (yes)a ■

Q ‘ —you looked down th® hallway and you saw

people standing—
A

Room—

where

other

aw thems not too many, but I don’t know

seven, eight people. I don’t know

A

were the

’ Did you recognize anyone standing down fc^?

Huh hu (no).
Not a sou.. In other words, do you think they 

employees at the hotel or nows people or Just

bystanders? -

A

I don’t

A

I. think bystanders* Maybe one of them newsmen* 

know. Really, I don’t know. * .

Do you—
Conroe, at the time I got to him, I didn’t pay

no attention to anybody left or right except the guy tha 

standing behind mo was talking to—the colored guy; he was

there

a

A

Mr. Johnson?

Mr. Johnson

Fifer Johnson?

Mr. Johnson, yeah

)

He was talking to him. T^n
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I saw somebody else hittiig him on the head and then I , 

looked backwards and saw somebody else laying there; but 
that's all I know—ho had the gun in his hand and I was 

trying— • ' ' ■ ' * '
Q Did you ever get any indication that there was 

anybody in that area that was helping this man with the ' 

gun, that was a friend of his of anything?
A No. No. No.

Q Nothing? •

A No, nett at all.

.e Did you notica'an—any—any male Latins,
what you could describe as male Latins dressed similar' 

or dressed not in normal busters s^t or sports ccat and 

slacks and tie—
A ,. No. •

& No one else?
A I didn't see anybody, but could have been.

I don't know. I don't remember.

Q You didn't see anybody,as far as you remember, 

anyway? ‘

, A No. ‘ ' , ,

Q Fine. You had the Senator by the left hand, did 

you say?
’ . A Yeah. , ,

*1 You left hand and his loft—

A (*) He let it go one tme and ho was shalkLng

fom && iJ^M^
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hands with somebody Just shortly before'’and I got his hand 

again, was trying to pii him through the crowd, get him

away from there.
■ e Were you on the right side of him?

A on the slight side of hn, yes, but it was close
6

• ■ 7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22 .

23

24

25

26

to the heaters, you know.

a Uh'huh (yes). Right atas-~whn you say "heaters,11

you mean the steam tables?
A Yeah, I wasimSont of him just like this. I 

was holdinghiss hand just like this. ' ’

. Q And he had stopped to shake hands with somebody?

• , A Shake hands with somebody; stopped, and'I ;

got this hand again and was trying to pull him.
. Q , You was more or less right in front of him, 

pulling him sideways? .

A R-ght. , ; ’

Q He stopped to talk to a dishwasher, its that right, (

or to shako hands with a dishwasher? 1
A Yes, he shaked hands with one of tho^I think it i

was one of the dishwashers (*) get ahold of him again.
Son of a gun. " • .

Q Did 25 happen in the fight?

A It was.dose, you know. , ;

Q oh, the button was pulled off? \ ,
, A Yes. ■ t ‘

Q Oh, I sec.

^a««4j



1 A Was ho bleeding? Must have' been bleeding, some-
2 Where
3 I don’t know Did you leave the little diagram

4 here?
5 SGT. McGANN: Boah ‘
6 SGT* CALKINS: Okay* Thanks a lot* It was

7 a help.
8 (End of recoded interview.)

9 ‘

10 *

11 ' '
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. DATE 6-5-68 2:50 AMSTATEMENT OF KARL A. UECKER 
3025 Glenhurst Ave.

’ L.A. 39
, Ph: 667-3106 .

Ambassador X 315 ■

. Susp. described as Male Latin, short, dark -hair, wearing dark poss.
/iluie suit (work suit) did not see any other persons down hall that 

were of similar appearance and attire. Uecker was holding Kennedy’s 
hand. Has Kennedy’s right hand. Kennedy had stopped to^hake hands 

with dishwasher. Uecker again grabbed Kennedy's right hand with his 

left hand and pulled him out of the crowd towards the Colonial Rm. 

Was slighfly to right and in .front of Kennedy. Saw susp. standing 

direct^ in front of him holding gun in .rgght, ^d Fired 2 or 3 ’

. tmrnes at Kennedy. Uecker grabbed gun and susp. pushing gun and hand

away susp contnnued to . fire,. Can JD. susp. and gun. .

!



RAMPART DETECTIVE DIVISION IE-100

INTERVIEWS - JUNE 9, 1968 - 6:00 P.M. DR 68 521 466
, Lambert, #12447

-U^kerlfe’l^lH^lMS

’MOTr D 'T Ameassador Hotel
Int. Possible prints;in kitchen.
Officer talked to Head Maitre D', Uecker, Karl, who stated the 
kitchen floor and stainless steel tables were cleaned after the k
shooting. The pan and platter holder by the ice box is used 

by all persons in the kitchen, to move pans foom one location 
to another. Head Stweard, Devyak, Andy, is in charge of clean 
up. The Latin print team, Knott #10447, Dorman, #10247, were 

'at scene and ateempted to lift prints from pan h°lder and ice 
box, but had no success.

Lambbet, M. I. #12447



INTERVIEWS

REINTERVEWW OF
PERSON INTERVIEWED: MR. JESSE.M. UNRUH

H 9FILS g 1-1465
tWS#?3 TAPEfiZW/r

' DATE/TIME 7-2a-68//130AML_
Police Administration Bldg

SEX RACE HAIR ' EYE!S HT . WT DOB 9-30-22
PRESENT: Sgt. F. J. Patchett #7872; Sgt. J. R. MacArthur #4372;

• Bradley R. Unruh, son of Mr. Jesse M. Unruh ■

RESIDENCE A.DDR1ESS 83/5 By:rd Ave., I[ng;dwlood, Cai.:f. phone 751-5080

BUSINESS ADDRESS Speakers Office, State Capitol, PHONE 445-3134 
______________________Sacramento, CcPifornia_______________________________ _____
INFORMATOON: (WHO, WHAT, WHiEN, WHERE, WHY & HOW) “

' Mr. Unruh stated that on the night of the shooting, he was with the 
Kennedy party. He arrived on stage sometime prior to the arrival of 
the Senator and began speaking about the Senator pending his arrival. 
According to Unruh, the Senator arrived and gave his victory speech. 
During the speech, Mr. Unruh was on stage with the Sennaor. Ab the 
conclusion of the speech., the Senator exited the stage via a rear 
door.- Mr. Unruh exited via a door to the left of the stage. ; He. 
foUowed the Senator into the kitchen area. At the time of the. shoot­
ing, hie heard between five and ten sharp shots but could not disting- . 
Wish them as individual reports. He did not see the suspect do the 
shooting, nor did he see the Senator, or .Paul Schrade fail.. He said 
at the time his attention must have been directed somewhere el.se, or 
he was possibly engaged in conversation. There was a temmendous 
amount of confusion in the crowd durirg the shooting, immediately 
after the shooting, he moved forward and retallei passing victim Paul 
Schrade, who was lyng on the floor, on his left side. He made a 
short right turn, and this placed him at the feet of the. Senator. He 
felt there was nothing he could do for the Senator and therefore en- 

’ gaged himssef in holding back the crowd of people who were coming
' fomm the direction of the dumal Room. ' After order had been some­

what restored in the room, he went to check on the suspect. He took 
upon himself the rdsioniibility of paiidpinig the suspect's safety.

, He kept the suspect under observation although not under physical 
tonnrll unntl the arrival of the police. Ontd the police arrived, 
he accompanied them and the suspect to Rampprt Station. En route to 
the Police Station in the police idhitld, the suspect made the state­
ment, "I did it for my tlunity.,, Mr. Unruh asked tire suspect, "Why 
him?'* (refdrring to the Senator) to which the suspect replied, Fit's 
too late.”

■ OFFICERS' COMMENTS: In viewing tire CBS film which was made ippediately 
. 1 ,after the shooting, Mr. Unruh appears approximately 15 seco^s after ‘ 

the start of the film. He is seen holding back the crowd. Mr. Unruh's 
stadepent that he went to the Senator first, felt he could do nothing 
for him, and so atdeppted tn condrol the crowd is therefore verified 
by the film. Because of the’ dime invovved in the film, it would 
definitely indicate that Mr. Unruh was in the pantry area of the 
kitchen wtdr•d the shooting took place at the time of die shading. He

_. guX134a ....... ..................... ...........I.... . ---- -- ------------------ -----------^
INV/ESTIGTORRS MAKING INTERVIEW: APPROVED BY: ^

• Sgt. Patcut/Sgt. MacArthur S/Ld. Pdna /



. ' ’ ft?ILE # .1-1465__________
' . INTERVIEWS w
' > 2. ’ ■

PERSION INTERVIEWED: JESSE M. UNRUH DATI/TIME

SEX RACE HAIR EYES HT WT DOB;

RESIDENCE ADDRESS..PHONE

BUSINESS ADDRESS PHONE

INFORMATION: (WHO,WHAT,WHEN,WHERE,WHY & HOWj

positioned himself on the left side of the room going towards the 
Colonial Roo>m foom the Embassy Room. His position would be at the 
edte of the entrance t;o the empPoye^’. eating area. Thu mock-up 
of the hotel was used during the interview. 1 .

gw 8-13-68
APPROVED BY: 

s/in. Rene
INVESTIGTOORS MAKING INTERVIEW:

Sgt. Patchett/Sgt. MacArthur



FP.30? (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 7/19/68

Lieutenant ROY KEENE, Los Angeles Police Department 
available the -results of an interveew with -LISA LYON _ 
which is as follows:

mad 
U

On - 7/1V68 at Los Angeles, California F.,e # Los Angeles 56-156

by......SA R. J. LA JgUOESSE, JR.mdm_________ Date-dictated ;7/12/68
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is leered to 
your agency; it and its contents are not to be distributed 'outside your agency.
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RAMPART DETECTIVE DIVISION

INTERVIWTS - JUNE 10, 1968 KENNEDY SHOOTIG

INIERVIW OF : VIRGINIA VANDERGRIFT 6-5-68 12Hj0m 
CONTINENTAL AR LIES S

INTERVENED BY: LODOLO

DR 68-521 466

JUDY ESRINOSA - she had a ticket J?or 4-12-68 was cancelled by someone

She used it on 4-13-68 instead. George Daywood was in on April 11

instead of April 12.



RESIDENCE ADDRESS 3455 ///MMM R Mid WASH. ACPHONE ?Q2 244~335C>_____

BUSINESS ADDRESS fi/BC NEWS PHONE 20.? EM2-//0 0 0 x 364

'NFORMAtONTF'—'CwhO',WHAT'WIiEN,WHERE,WHY & HOW?
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RAMPART DETECTIVE DIVISION

INT&WEWSS - JUNE 10, 1968 KENNEDY SHOOTING DR 68-521-466

VRpOMAN, Dick: 3551 Mentone, Apt. 4, Venice. Home Ph.# 837-5692 

(Apartment House Manager) .

Works at Douglas Ph.# 391-0311 Ext. 515 (Hrs. 7am to 6pm)

INTERVENED BY: Sgt. G. A. Dahl, Venice Detectives - P.M.Watch 

6-10-6)8 7:15 pm

Vrooman said he doesn’t know why but this inOomation sticks with 

him, and^now, since the Kennedy assassinatOon, it has really 

bothered him. He Is an apartment house manager. About 1£ mths 

ago a Male-Ssmeeic in origin, either Jewish or Arabic, 40-years 
closer to 45-years, Blk/Brn Balding, Unk. eyes, 5-10, 150-165, 
Medium build, Wearing a polo shirt and slacks, looking well-desssed; 

came to him wanting t;o rent an apartment. The man said he was 

going t;o be in town for either 2 or 3 months. He was here 

"on a jcontract". Mr. Voamnl said he did not rent that way and 

the man left. The man got into a Tan or off-tan Volkswagen. 

Vrooman said he did not know why but since the assassination, 
knowing this, has really bothered him. 1

Vrooman wanted this reported and now he feels much better.

To do with as you see fit;. Sgt. G. A. Dahl
Venice .Dets. P.M. Watch



I-78
RAMPART DETECTIVE DIVISION - JUNE 5, 1968

KENNEDY SHOOTING - JUNE 5, 1968 DR#68-521 466

RE-NNERVVIEW AND SHOW PHOTOGRAPH FOR . :IDIOTIFCAATION

INTERVIEW OF - WALI, CHARONNE, RES: 5024 KESTER AV, SHERMAN OAKS, _ 
ST \ 96448; BUS:3000 W. ALAMEDA, RM. #104, NBC STUDIOS 

BURBANK, 845-7000 (Ofcr.Lopez#11874,Metro

6-7-68 3:10 PM

This Oers>on interviewed on phone about her observing - 4 PEOPLE; one 

Lf who>m Oossibly is the sUsOect SIRRAH, at the Sports Arena;wennsION. 

KENNEDY SPOKE. ’

She said that the possible susp. was carrying a sign which said in 
oark, "R.F.K. "WARREN" ("WARDEN"?) CIA KILLED J.F.K.", and that this 

.indivddual caused a 415 at this location. These four people 

were seated near the staiccase which Kennedy used tnrLUtt to the 
Stage foom his speech. After the speech, KENNEDY was talking in the 

Main arena area when she heard three (3) pops which sounded li^ shots. 

She said Kennedy, flnchhed and paused at this time. She s^d thtre 
might be a TV film on these four individuals and of Kennedy finnhhnng. 

She can -ID, the man carrying tte sign and the fernale with him, but not 

the other two men. She said a JACK PARRIS, co-worker, at the ssamcj 
abOvt address saw the man carrying the sign. Mr. Parris was contacted 

and he stated he saw the man at a distance but positively cannotJD 

anyone. HOME ADD: 5720 COLFAX #1 (or 5770 Colfax #D?), Oo.O1wd, 

PHONO:.77 6-4147.
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-RAMPART DETECTIVE DIVISION

INTERVIEWS - JUNE 6, 1968 KENNEDY SHOOTING DR 68-521-466

GAYLE eAtEOOD- Res. 1027 Grover Street, Glendale Home Ph 241-3921

Bus. BULlOCks (Downtown) Seeurity Office Ph. 627-19.91 Ex. 600

Mrs. Eatwood stated on 6-4-68 6:15pm she was seated in -the drug store 
Fountain 6th and Spring. Seated next to her was M/Cauu, 20-25, 5-9/11, 
180, Drk Brn Hair, Beard (Goetee), gold or-tarn Jkt, murti color shhsft

unk pnts. Very neat appearance, suede shoes

Mrs. Eatwood stated she heard a news boy foom the sidewalk shouting 
"read about Kennedy" she then heard the above desu. person state "KiiLL 

Kennedy.” She'asked him what he had said, he mumbled "I said 
Mu Carthy will kilt Kennedy in -'regards to the votes he will get."

Mrs. Watwood stated the man looked very surprised when she questioned 
him regarding what she had said. ’

R. SiLms 12383
F. Rosaaing 12173



‘Supple interview
(V)/ INTERVIEWS

FILI # 1-1096

PERSION INTERVEWWED: WAYNE, Michael DAT:I/T'MtI_^-14:68L_11-lH

SEX M RACE C HAIR Brn EYES Brn HTS-S^ WT 135 DOB 5:19~47

, RESIDENCE ADDRiESS 1431 S. Hipoint _ 
BUSINESS ADDRESS Pickwick Bookstores

PHONE___WE_43851_____ —

. PHONE 469-8191________ ___

INFOIMATOON: (WHO,WHAT,WHEN,WHERE,WHY & HOW

Mr. WAYNE was questioned about his activities prior to .going 
- to the Hotel. He states he rode .loom the Kennedy headquarters 
on Wlshire Blvd, to the Kennedy feadquarters in Westwood, with 
three people. One of the people he assumed to be a European 
newspaper reporter. Y

He thinks the woman in the car had a broken leg. The car was 
a Brown 1961-1963 T-Hird.
He does not know the names of the .people hs rode with1* Ju3t 
two mon and one woman. • _

He cannot remember if he exchanged addresses and names with 
anyone in the car or not.

kW/3-26-68

rNTESTSATORSTMAKraSTN^ Iai;^,^/ is^



PERSON INTERVIEWED: Michael Wayne_________________ ______ DATB/TIME-iJ2-68—3:30-P^

SEX JLJRACE C HAIR Bn EYES Brn HT5«81/2ET 135 D0B_5-19^--------------------

RESIDENCE ADDRESS 1430 S. Hipoint. PHONE ws 49857_____________

BUSINESS ADDRESS pckwiCk Book Sores

'ENFORWATION: (WHO,EHAT*,WHEN,WHERE,WHY & HOW)

PHONE 469/KH_____________ _

Supplemental Interview:

. Tais investigator received intimation that the busings card of -Kith...._
Duane Gilbert was in the posession of Wayne, at the time of his upp-cccos-oo 
after Sen. Kennedy was shot. Gilbert is reported to be an ectremrst and 
militant who has been involved in a dynamite theft, previously.
Michal Wayne was contacted and asked to explain his possession of th0 
card. Wayne stated that he does not know Gilbert. Ho does not know . 
how the card came initio his possession, and does not remember ev°r having 
it. ■ •' . . ,
He cannot recall having a card from any Reloading Shop.

During the intorvlaw w-th Augustus ihllaid _(I-2«0) he wos asked about the 
business card. ^r. Millard could not remember anything shout the c^rd'
and does not know, if he found it or even saw it. Mallard was the Security 
Officer wio^apprehended Mr. Wayne on 6-5-68. ,

1 Mr. Wayne was brought to our attention by Mr. Charles W.nner (I-239), who
• stated a Michael Wayne had spoken to him i.n the kichten lrcl, prior to 

Sen. Kennedy being shot. ‘ ,

A photograph was taken of a man in tondcoffs at the Ambaasador HJ^. 
This photo was taken by Mr. Fontannnx, L.A. Txmes. The man in the hand 
coffs was Mr. Wayne. . ,

Mr. Wayne was in the kicchen when Kennedy was shot, and was the subject 
of renorts by Patti Kelson, Tom Klein and Dennis Weaver (1-623) of a 
oanrepontsg'yhrough the lobby with a long object in his hand, which ap^wod

- to be a riflc. •
Wayne was on the 5th floor of the Hotel prior to Kennedy going down the 
elevator to the Embassy Room. .’.He was attempting to obtain an autograph । 
foom Kcoocdy. Kennedy went down the clevator uod Wayne went d©^ in the
one with the press. They arrived at the kicchen at approx, the same tmte.

_____________________________ __ _______________________ (Cornt)_____
TOESTiAAOORS MAKING INTERVIEW |APPEND BY:

\ S/ Varney I c/r«. wrzrM^



He moved through the kitchen with Kennedy, and managed to stop Kennedy 
at one point and get his signature on a roll of posters.
After si.gni.ng the poster, Kennedy moved into the Emoassy Room with his 
party, to make his victory speeth. .

The poster is described as approx. 3 ft long, tightly rolled (1 1/2 in.)

There were not too many people in the kithhen area after Kennedy left. 
At this time, Wayne spoke to a man, attempting to get a Humphry tie 
clasp. (Wayne collects political campaign souveniers). This man was 
Charles Winner (1-239).
Wayne went into the EmbassyRoorn and liteneed to Kennedy’s speech.

Wayne recalls observing two women in the kichnen area prior to Kennedy 
entering the Embassy Room. One woman was causesion, blond, wearing 
a light colored dress, and had a Kennedy Press Pass in a plastic holder, 
on a chain around her neck. She told him. to leave the kichhen area.
The second woman he described as Fe. Latin, 5-5, heavy, dark hair, 
looked messed up, wearing the sash across her chest that was similar 
to that worn by the Kennedy Girls. She was also wearing one of Edward 
Kennedy's tie clasps from his 1962 campaign. Black skirt.
Wayne loft the Embassy Room and returned to the kichnen prior to 
Kennedy commleting his speech. After commlating his spiicC, Kennedy 
returned to the kitcher. When Kennedy entered the kitchen, Wayne was
standing on the east end of the kicden, close to the door's which lead
to the lobby outside the Embassy Room. Kennedy walked toward Wayne as 
he walked through the kicho’.
Wayne became aware of roiiei/ and someone stated "He's been hit." 
Suddenly I was aware of the shots. I turned and saw Cio,beginring to 
move, and mon fall^g on top of a man in a blue shirt.

I paused, people paniced, I went into the Press Room and tried to use 
the pCrnei with the IgCt on them, but was unable to get the operator.

He states people didn’t know about the shooting - He treed 4 or 5 
pCrnei - for a fow sltrrds. Unk how long.
He' rushed out of tho Press Room (Coogana! Room) and through the crowd. 
People asked him what happened and he told them "I can't say?

' When he left the Press Room he turned right, then went to the Gold Room 
where Ci talked to a Hotel Employee who didn’t speak Haggish. He 
couldn't locate a pCrre, so he walked and ran through the crowd in the 
lobby, to the fountain area, turned right, and went to the area of the 
Venetian Room where he ran up to a Security Guard (Augustas Allard) 
and said “I need a teecphore quickly." Maaiard wonted to know why, and 
Wayne made a staement about Sen. Kennedy Caving been shot.

, , (Con't)



Mallard took Waync into the room and placed handcuffs on him.
Wayne was taken to the Hotel Security Office and later to the 
Gold Room and ineerviewcd by LAPD Personnel. do was released from 
custody.
Wayne states he did not hare a camera, or take any pictures that night. 
Ho cannot place a woman in a polka dot dress in the kiUhhen.
He has not been ineorviewed by the PBI, Press, or District Attorney’s 
Office.

The only person he recognieed in the kichhen area was Roosevelt Grier, 
and people Wayne only knows by sight, not names. He was not aware 
of Sirhan,s presence in the area prior to the shooting. He has not 
knowlingly seen Sirhan prior to that night.

Wayne was born in Mance etcr, England, entered the U.S. in 1951, 
naturalised in I960. He professes to be of Jewich background, brt 
not from the Middle Rdst.

—7:10 PH



’ ’ ' ' ' 1 FILE •#_*1096L—_______
(X) JU INTERVIEWS

PERSON INTERVIEWEDs W1YNE,..M;chae; DATE/TIME-8-1268—Z^JQ-PJ—

SEX-JLRACL-C—HAIR—Bra EYES Brn HT 5-8% WT 135 DOB 5-19-47________ _ ____

• RESIDENCE AlDDRESS 1430 Soulth Hip^int-PHONE-RE^-9851----------------

BUSINESS ADDRESS 'Pickwick Book Store PHONE 459-8191____________ ; 

INFORMATION: (WH0,WHAT,WHEN,WHBR2,WHY & HOW)

WAYNE was ra~ir.terviwwcd by investigating officers. Officers had 
information that Sirhan or some body resembling Sirhm was in the 
electrician's booth adjacent to Rafforty’s headquarters at the 
Ambassador Hotel between 10:1.5 & 11:2.5 PM the night of the shooting. 
When WAYNE was questioned about being at: this location, he replied 
that- he was uncertain and did not recall. ,

Ke had spent the evening at Kennedy headquarters on Wishire Blvd. 
From there he went to Mccarthy headquartess at the Hiloon and from- 
there to the Ambassador Hotel. lie was not sure of his times, out 
he estimated somewhere between 8 s 10 PM he arrived at the Arhaasador. 
After arriving at the Hotel, he wont to the Ambassador Ballroom area, 
from there to the Colonial Room which he'entered via the main hallway.

. Ho was refused admittance to the room it itself, left the room, went 
back into the main hall, and room there took a short corridor into .
the kichhen area and then entered the Colonial Room via tas kitahe^ 
area. He gained adiitttits' and managed to obtain a press button^ , 
with this button he then went to the 5th floor where he mingled with 
the"crowd in the Konnody suite. When ths Senator loft his suite to 
go to the Embassy Room., WAYNE feiond. WAYNE recalled going down 
in an elevator next to the elrvatrr used by the Senator. He wont 
into ths kicenon area and after ioilernng about:, was asked to leave. 
From* there he went into the main haH and then into the Embassy Room 
where ho watched part of the speech. He left the Embassy Room v^ 
the front, entrance and foom there entered the kitehsn again through a 
short corridor. He placed eiiself in the kitehln tret somewhere 
between the ice machines and the doors to the Colonial Room at tae 
tame the Senator entered the ki-chhon area. Ho did not soo the Senator, 
but saw/the group which ho assumed the Senator was a part of, lntsriig 
the kicehsn area. His next rltolllttOoi was that of noises 'which were 
the shots foom the suspect’s gun. Ro rlttllod looking in tae d^rectorn

■* of the sournds* and observing the roar of the suspoct. He did not soo

the gun and could not state which hand was holding the gun. Sometime 
during the struggle with the suspect, he ran.iitr.te0 CO??i:a:..Room and picked up several tQlPhhonas attempting to call ■ for “elp and

kw/8-20-G8 . ,

x^TGATORS?^



WAYNE- Continued

stated ho was unable to got a lino. He left the Colonial Room and 
was in the main lobby area by the fountain and was taken into custody 
by a guard as a possible suspect. Ho was later released. WAYNE was 
inecrviewod on 7-12-68 at 3:30 PH by Sgt. Varney, S.U.S. Unit. This 
interview goes into more detail regarding WAYNE’S activities that 
evening. The purpose of the ri-inicrviee was to establish whether 
or not WAYNE was in the elec tri clan’s booth prior to the shooting. 
This could not be substantiaeed or denied by WAYNE.



INTERVIEWS ILE # K-77

Person(s) Interviewed: wTsre.. v^. c. Date_______ 6-21-68

ABCJXJswsJuz.EaSiuiC.... Time- Jid

Business Address,& Phone 2700 Uoton NEE Eash. DC (202) EO 6-2244_____________

Residence Address & Phone _______

.  —..■•-iii'   ...... i n.ii ..in- in ■■ hi.  .............................. . ....... ........ ......... ....  j i i,i i >i ii i      mi । , ' "

mo;? ition (To be complete the report should include:'Eio,Eiat,Wren,Eiere,Ehy, 
' & How)

TV Director at Ambass. Hotel the night of the shootnng was a victim, shot 
in sido.

SEE - ATTACHED STATEMENT

Investigators making interveww 
■ Patchett & Mac Arthur



STATEMENT OF WILLIAM S. WEISEL. 2700 UPTON NORTHWEST, 
WASHNGTON, D.C.l RESIDENCE PHONE (202) WO-62244, 
EMPLOYED) M - ABC TV WASHIWCN NEWS. BUREAU, 
PHONE (202) EX-37700*

Mr. Weiwl was interviewed at his home, 2700 Upton Northwest
W^Un, D.C„ and made the foilwing sfeimert warding 
the shooting and the injury heured. Mr. Weeitel indicted 
that after Sector Kennedy left the stage, he f©lowed 
along with a large group through the sml! room between 
the stage and the kithen area where the shorting took 
place. When he reached the double doors entering into the 
kitchen area, he was fating the stanchion that divides 

the double doors. He was walking sidways at the time 
tyng to get through the crowd and catch up with the 
Senter. Just at the time that he reached the stanchion 
(he indurated on the map that he was facing this stanchion 
at the time he was shot), be heard what he thought were 
fieeo^kers. Although his body wMsfacing in the directm 

of the stanchion, he was looking to his left in the direc­

tion where the Senator was at the tme of the shooting. 
He recalls feeling the shot strike him and at the same 

moment having a clear field of -vision in observing someone 

going down (This person later identified as Pa& Sthiaies) 

He also recalled at the tme of the shutting that a freed 

and coworker, David Jayne, was behind him and has his hand 

on his shoulder. He stated to JWl think Iveeben 
shote'! He did not see the suspect, but was aware of the 
struggle. He was removed from the scene to Kaiser Hossital
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on Sunset Boulevard in Los Angles* He was confixed for 
approximately one week and rebased on June 12, He is 

being tested in Washington, D»&, by Dr. Cater (unknown 

address, Montgomery Avenue, 'Vethesda, Maryland). He gave 

the address of David Jayne as ABC New York, No. 7 West 

66th Street; residence address unknown.

Officers measured the height of the entry wound in 

victm Weisel from his heal and it measured 44-3/4’'. The 

buut entered the left aide and traveled approximately 
11", cowing to resit just past the spina .column and 45-1/2" 
from the heel.

Form 618 (R.34)



V 
INTERVIEW - CONTINU.

KENNEDY SHOOTING - JUNE 5, 1968

RAMW^DEAECTIVE: DIVISION

12:1.5 A.M. OCC DR 68 521 466

-5-
FOLLOW-UP INVESTIGATTNN - V4-WIISIL, WILLIAM

Central Receiving Hospital records indicate that victim Weisel was admtbed 
at 12:41 A.M. and discharged at 1:27 I.M. June 5, 1968 after being brought 

to the Hospital via a Goodhew Imiulance. He was treated for h ibuHet 

wound on the left abd., abd soft VS OK AD&C. Treatment received was 

:LMD Hosp. for X-Ray and ABC Surgery. MS 1/4 SC 

fluids deferred. Ambulance condition on dischagge was declared 
satisfactory by Dr.. BartUuskas. On June 5, 1968 at approximately 8:30 

P.M. Nurse M. Carlon was intevveewed at Kaiser Permanent, 4857 Sunsnt Blvd., 

Hollywood, and gave the .folSewdng inSomlttSnn regarding victim Weesel. 

Victim was admitted at approximately 2:15 AM. thU date via Ioodhun 

Ambulance in the company of Dr. Bernard Arias. It appears that victim 

Weirel and victim #2 Schrat  de shared the same ambulance to Kaiser 
Foundation Hos^al. At the tmme of interveww with Nurse Carlon victim 
Weesel was under sedation and not available for questioning. His 

Physicim of record was Dr. Wiliam Neal a Surgeon on the Kaiser Hoos^a! 
Staff. Even though victim Weesel*s csndition was -Useed as satisfactory 

the prognosis was donut^! as to his possible personal appearance at 
a hearing scheduled for Friday June 7, 1968.



/

ANDY WEST

it

Date TUESDAY, JUNE 18, 1968 ..

Time

Business Address & Phone Radio Station KRKD; Telephone 225-4116

Residence Address & Phone 2630 Cahuenga, Apt. #30; ^lephone 464-1888

Mr ‘

Information (To be complete -the report should indude. Who,Wat,Wien,Where'Why* 
& How)

'Mr. West was interviewed at Parker Center on June 18, 1968, at 11:00 a.m., iln
Room 318. ' ' .

At the time of the shooting, Mr. Wiest was in the kiCcheo filioeing the Senator

and had a tape recorder in his posswssiOoa._A^ttr the shots were fired, he |

turned on his tape recorder and related what he was seeing; and, of course, 1

the background noises can be heard. Thistape!js booked evidence iln this i

case under property #55. At the time of this .intevvtew, Mr. Wiest made the j

fi'liewOng staemment in regard to his actions at the tie of the shooting.____ 1

I follwwed the Senator fomm the stage through the curtain at the rear of the

stage. He was ahead of me. I knew he was ahead of me as I walked into the

kiCchto because that its the way the crowd went. __I walked into the kiCchto,
and I heard two shots. I was about here. (Marked place on map) 1 think Mrs..

was behind me. I turned on my tape rrtcirdtr just as a woman screamed-—some-

one yelled, "The Senator has been shot.1' I pushed forward and saw a man down

on the floor. I recognized him, but I could not. identify him. I pushed

^iread_kiOdaLss:dWwcys_^aSJwro_cr_thrtwL_pwo]^lt_and_scwLMr._KwnnedxJyi0g-----
on the floor. I started looking for the gun. Then I saw two Caucasus
holding the suspect, and the gun sttmtd to be piiotOng at.rne. AbJjhisJtme-----
I noticed Rosie Grier just ahead of me, and he grabbed this guy. I reached

for the barrel of the gun, but there were other hands on it; and I remember

ydinng, "Get the gun.11 I can’t remember Wcichhandt;Ce gun was iln. I -.

couldn't get a hold of the bcnW.be5CU»s«•tt»ltLwcLS0J22^JCc^^
Investigators miking ln-wrvtee ?ipIO'wdB.byG^

Colins, Patcheet, anu- MacArthur ^T Reno A '
7



/

I yelled, "Grab his thumb.’" The gun was freed, and I couldn’t say who 

got it. Then I noticed Johnson moving up (Hafer Johnson). I moved back 

towarcl the door of the main kiihhen. Next I saw Jesse Unruh on top °C 

the tabie. He seemed to be taking charge, and at this tirne the suspeit 

had moved out of my view. The crowd at the time I heard the shots was

not too heaVy. I don’t know who was loft or right of me, but there onxy
seemed to be a sprinkling of people around me. '
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DANA WES TLA KT?



( KENNEDY’ SHOOTING

J, D, Evans, 6851, Homicide Div,
G. R, Harrison, 10313, Homicide Div
H, A, .Taylor, 4923, Homicide Div

DATE - June 5, 1968

DR 68 521 466

3:15 A,M

Received information from CH regarding serial # of gun in question which 
indicated this gun was registered to a HERTZ, Albert Leslie, of 777 East 
Valley Blvd,, Apt 32, Alhambra, phone #289-3311; w^ich was purchased 8-1.0-65 
in Pasadena. ,

3:45 A.M.
To 777 East Valley Blvd,, in Alhanbra, and interviewed Mr, and Mrs. Albert 

.L, Hertz. Subjects stated tie gun in question had been pur-chased in August 

1965 by Mr, Hertz and several months later, Mrs. Hertz gave this gun to her 
daughter, Dana, This person found to be .Dana ^Wets;llke. who ivees at 349 ... 

Redwood Drive, in Woodacre, Calif,, phone #415-454—3202, with her husband 

.Roberk-F.,—Wes^^ 
4:10 A,M. \

Phone Marin County Sheeiffs Office and talk to Sgt, Mc Kamey, who stated

he would go to this location and interveww Mrs, Weetlake and returned

disposition, Information foom Sgt, Mc Kaney was that Mrs, Wettlakt stated 

while she was still livng in Pasadena prior t;o moving, to Woodacre, either 

in tte lattex- part of November or the first part in December, in 1967, she 

gave the gun in question to a neighbor boy, She stated this boy name was 

^ErfeGeorgeLof 1978 Olive Kay in Pasadena, phone #798-3957, . 
6?0^A.H.

To 1978 Olive Way and picked up George Erhard, Subject stated Mrs, West­

lake gave him the gun around the first of the year, in 1968, and that he .

had had it only a very short time before he sol.d it to 

with him at the Nash Department. Store, which is located 

northeast corner of Ar-oyo and Colorado St,

siaruud______ INDEED VEW

SEinAl1Dlsa'dtErla> -of-th
JUN 6 V“

FBl—OOS ANGELES

1/h~



Page 2

This person was known only to him as Joe and described as a Male Latin •

apperanoe that he thought he sound like a Arab. Erhard was taken to 

PAB where his statements were recorded in the presents of Officer Evans 

and Harrison. '
9:30 A.M. ■ ' ' ■ ,

Subject Erhard stated he could recognize and point out Joe. He was 

then taken to the Nash Department Store in Pasadena where Joe, who was 

later identified as SIRHAN!, Munr, was taken into custody. .At this time 
officers received information that Ade? SIRHA.N, was also in custody 
at the Pasadena Police Deportment. A^del SIJHA.N volunteered to let his 
home be examined. He accompanied Sgt. Brandt and Officer Evans to his 

home, which is located at 696 East Howard St. in Pasadena, where offccers 

searched home for evidence. Both suspects then taken to Rampart Dets, 
for further- investigation. ,



r^

‘ if ’< INTERVIEWS "FILE #1-122

I. ..SON INTERVIEWED: W^TLAKEx-JDana^M;^ DATE/TIMI 6-S-68

SEX RACE HAIR YES HT WT DOB

RESIDENCE ADDRESS—349 Redwood Dir , Woodacre 

- BUSINESS ADDRESS

PHONEJ4151 454:32O2

PHONE

INFORMATION: (WHO,WHAT,WHEN,WHERE,WHY & HOW)

Received information from CH regarding serial & o 
which indicated this gun was registered to a HERTZ Albert Leslie
of 777 East Valley Blvd., Apt $32, Aihara, Ph#289-3311; 
was purchased 8-10-65 in Pasadena.

which

& Mrs 
been

b' -

To 777 East Valley Blvd., in Alhambra, and ineevveewed Mr 
Albert L. HERTZ. Subjects stated the gun in question had 
purchased in August 1965 by Mr. HERTZ and several months latter 
Mrs. HERTZ gave this gun to her daughter, Dana. This person 
found to be Dana Weetlake who lives at 349 Rodwood Drive, in 
Woodacre, calf.. Ph# (415) 454-3202, with her husband, Robert 
F. Westlake. .

J Phone Marin County Sheeiff’s Office and talk to Sgt. McKamry, 
i who stated he would go to this location and intervSew Mrs. Weet- 
; lake and returned disposition. Information from Sgt. McKamey 
। was that Mrs. Westlakr stated while she was still living in 
' Pasadena prior to moving to WWodacre, either in the latter part 

of November or the first part of Decembr, in 1967, she gave toe 
'gun in question to a neighbor boy., She stated to^ boy's name 
‘; was ERHARD, George of 1978 Olive Way in Pasadena, Ph#79 8-3957.

b To 1978 Olive Way and pi.cked up George ERHARD*. Stoject statod 
; Mrs. WESTLAKE gave him the gun around the first of the year, in 

1 1968, and that he had had it only a very short tine before he 

; sold it to. a person that works with him at the Nash Department | 
I Store, which is located i.n Pasadena of the northeast corner of 
! Aroyo and Colorado St. This person was known only to him as Joe 

and described as a Male Latin appearance that he thought he

I sounded like an Arab. ’ ERHARD was taken to PAB where his state- 
i mento were recorded in the presence of Officer EVANS & HARRISON.

Stoject ERHARD stated he could recognize and point out Joe, so 
^s^te/oarfh m^^

A01^:s^idetOf£STisrhCSeV^ SS.^Hs accompanied (Sgt. tBrandt

kw/3-7-6a r,
, XNVeSstgAators making INTERVEWs ~
’ . GIANS HOm/C/DE



f

‘ * 1 and Officer Evans to his home, which is located at 696 East 
Howard St. in Pasadena, whero offCcers searched homo for 

p evidence. Both suspects than taken to Rampart Dets. for furtii°r
- investigation. ,

, IHT. SUFFICIENT. SEE L-32 , ’
CASE OREOO TEAN ABD BACKGROUND TEAM HAS INT’S 
ON MUNIR SIHAN AND BRHARD.



ROBERT WESTLAKE



9 s KENNEDY SHOOTING

J. D. Evans, 6851, Homicide Div
R. Harrison, TO313, Homicide Div.

H. A. Taylor, 4923, Homicide Div
G DR 68.521 466

DATE - June 5, 1968

3:1.5 A.M.

Received informatoon from CII regarding, serial # of gun in question which 
indicated this gUn was registered to a HERTZ, Albert Leelie, of 777 East 

Valley Blvd., Apt 32, AUaataa, phone #289-3311! W^oh was purchase,! 8-10-65 
in Pasadena. .

3:45 A.M.

To 777 East Valley Blvd., in Alhanbra, and ineerveewed Mr. and Mrs. Albert 

1L. Hertz. Subjects sta,ted the gun in question had been purchased in August 

1965 by Mr. Hertz and several months later, Mrs. Hertz gave this gun to her 
daughter, Dana.' This person found to be Dana W^lake.who Uves at 349 „ 

Bctaood Drive, in Woodacre, Calif., phone #415-454-3202, with her husband 

RoTert F. Wees.lake, 
4:10 A.M. ^ .................................

Phone MarinVounty Sheeiffs Office and talk to Sgt. Mc Kamey, who stated 

he would go to this location and interveew Mrs. Weetlake and returned

disposition. Information foom Sgt. Mc Kamey was that Mrs. Weetlake stated 

while she was still livirg in Pasadena prior to moving, to Woodacre, tit;htr 

in the latter part of November or the first part in December, in 1967, she 

gave tte gun in question to a neighbor boy. She stated this boy name was 

Erhard, George of 1978 Olive Way In Pasadena, phone #798-3957.
6:0& A.M. '

To 1978 Olive Way and picked up George Erhard. Subject stated Mrs. Weet- 
lake gave him the gun arcund the first of the year, in 1968, and that he .

had had it only a very short time before he sold it to 

with him at the Nash Department. Store, which is located 
northeast corner of Aroyo and,Colorado St.

SEiillWsadeEiaoof~th j 
JUN 6 V* X /

FBI—OOS ANGELES 
zzzw
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This person was tan only to him as Joe and described as a Male Latin > 

apperance that he thought he sound like a Arab. Erhard was taken to, 

PAB where his statements were recorded in the presents of Officer Evans 

and Harrison, '

9:30 A.M. • ■ ’ *

Subject Erhard stated he could recognize and point out Joe. He was 

then taken to the Nash Department Store in Pasadena where Joe, who was 

later identified as SIPHAN, MiuiOt, was taken into custody. ,At this time 
officers received information that Ade? SIPHAN, was also in custody 
at the Pasadena Police Department. Adel SIIHAN volunteered to let his 
hone be examined. He accompanied Sgt. Brandt and Officer Evans to his 

home, which is located at 696 East Howard St. in Pasadena, where offccers 

searched home for evidence. Both suspects then taken t;o Pampprt Dets, 
for further- investigatoon. .



UNITED STATES GOVERNMENT

Memorandum
to : SAC, LOS ANGELES (56-156) PATE: 10/25,6(8

FROM : SA R. J. LA JEUNESSE

subject: KENSAMT

On 10/7/68, Sergeant MIKE MIBISOH, Los Angeles 
Police Department, SUS Unit, made,available a transcribed 
copy of a tape recorded interview with DON WESTON* The 
interveew was conducted on 9/1.2/68, and“TS”atj^heed hereto.



TAPE #29336

DON WESTON
September 12, 1968, 9:00 A.M.

i •
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TAPE #29336, SEPTEMm 12, 1968, 9:00 A.M.
TAPE RECORDED CONVERSATION WITH DON WESTON
AUOllJMRTK DOHENY IOS ANGELES, 274-9 228
INTERVIEW®) BY SGT. P. L. SARTUCIE #10518, S.U.S. UNIT 
TRANSCRIBED BY:, STELLA C. ROTH, NBRNAL AFFAIRS DAVISTON

4 ** INDICATES UNINTELLIGIBLE

5 •••«..»

6 Q BY SGT. SARTUCHE: To cover the activities of

7 the Sector room the tire he arrived in Southern difornia,

8 June the 2nd to the 4th--or the morning of the 5th, 12i20.
9

10

11

12

From that point on, of course, we know exactly what occurred.
And I understand that you were in charge of the vehicles 
that drove the Senter and his party around. And I assume 

you were with him the majority of the time, or were you in
13 fact with h! during ths period of tme? 

, 14 A A hundred per-cent;.
15

16

17

Q A hundred percent, fine. I have an iinnerary 

mentioned, It womd be difficult for you to remember; and, 
of course, here it its September and thia occurred in June.

18

19

20

If you want to take a look at it, I imagine you're probably 
wem familiar with it. It starts on Sunday, June the 2nd, 

and works down to hs tme of arrival in San Francisco,

21 ^d then to Orange Cowty here in Southern Caifornia.

22 A Wil, now what do you want me to--

23

24

25

26

Q As you know, this, of course, is an Hieeary. 

I do not know if this was foUwed and if you could just 

go through with me with your activities with the Senator, 
why I could just go along with the innterveew and change

Form 618 (R-M)
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whatever the itineaary—md change whatever need be changed.

A I—I couldn’t possibly tell ym—X know the
lineeraxy was changed a number of tmes. I don’t think we 

were ever on schedule except the time he lost the election 

in Portland and he arrived ahead of time. What the changes 

were, X couldn’t tell you other than going out and gettiig 

oue sheets and trying to compare them; that’s all I can do.

Q Did he—shaH we say then to both pick your mind

and follow this as a guide, the iineerary that I handled 

you? Is that—would be the easiest way?

A That'# the only way?-
Q Okay.

A —we can do It. First of all, lets see, Sunday 

—wett, I would say that on June 2nd we—this schedule is 

correct up uitil the, Strawberry Festival. We did not go to 

the Ambassador form the Strawberry Festival. We went to-- 

to Disneyland.
1 Q You picked him up at the mteinational Airport?

A X picked him up in Orange County just as it says.

Q Orange County.

A In other words, the iineerary is correct up 

through participating in the Strawberry Festival parade—
Q Ocay.

A —at Garden Grove, and foom there we proceeded

to Disneyland with the children.

Q When you picked him up at the Orange County Alport

■form 618 (R-3-4)
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there, was you the driver?
A I drove his car H the time.
Q You -drove -the vehicle, and he had his wife then 

with him?

A Wife, and I believe there were four children— 

Im not sure.
Q Then you drove to this Strawberry Festival?

A We drove as it indicates here. We went up 

through the Garden Grove-City of Garden Grove, to the Bolsa 
—or whatever it was. It was a ball park in Garden Grove 

behind one of the schools. I guess the high school ball 
park, and where, he addressed the Strawberry Festival 

gathering,, and'from there we proceeded to Disneyland.
A May I stop you one second!. Did you stay for

the speech thW

A Oh, yes, I stayed for the whole thing.

Q This was a campaign speech to this group?

In a Strawberry Festival, what would that cons^t of?
A You got me. It waa—it consisted of, I guess, 

strawberry growers of Orange County. I really don’t know 
who it was. =

Q It sounds so unusual t;o have strawberry growers 
*♦ .

" A I think so, too; but it was some sort of--their 

usual harvest;, or whatever it was. I suppose 1^ a large

Form 618 (R-3-4)




